

Aika: 28.2.2018
kello 16.00

Paikka: Otakaari 4
02150, Espoo
Huone 149

Läsnäolijat: Silja Yli-Juuti, puheenjohtaja
Atte Ahti, sihteeri
Visa Simola
Sara Kasanen
Tuukka Harvela
Nina Tanskanen
Soile Bäckström

1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1 Silja Yli-Juuti julisti kokouksen avatuksi ajassa 16.03.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT

5.1 Ahti toivoi nopeaa kokoustamista ISOsitsien takia. Yli-Juuti ilmoitti, että seuraava kokous pyritään pitämään KP:llä. Kasanen ilmoitti, että Ruutiset ovat saapuneet.

6. JÄSENASIAT

6.1 Uudet jäsenet.

Päätös: hyväksytään Igor Samonov, Karri Pönni, Leo Tarpila ja Eerika Ojantakanen Rakennusinsinööriliitan jäseniksi.

6.2 Raadin palaute.

6.2.1 Raati kiittää palautteesta ja ottaa sen huomioon tulevassa toiminnassaan.

7. YLEISTÄ

7.1 Kuulumiskierros

7.1.1 Ahti: hyvää kuuluu, kurssit painavat päälle.

7.1.2 Simola: vähän sellainen olo että olen tulossa kipeäksi, aika paljon kouluhommia.

7.1.3 Bäckström: hyvää kuuluu.

7.1.4 Kasanen: vähän nälkä, mutta ihan hyvää kuuluu.

7.1.5 Tanskanen: hyvää kuuluu, odotan KP:ta.

7.1.6 Harvela: harmittaa, tajusin tänään että en tule pärjäämään elämässä sillä en osaa tehdä mitään itse.

7.1.7 Yli-Juuti: kuuluu hyvää, saan tänään ilmaisen päivällisen.

7.2 Menneet tapahtumat

7.2.1 IK-Myy-Vasara -sitsit

- Koko raati oli sitä mieltä, että ruoka oli hyvää ja lukkarit hyviä. Lisäksi SexotIK:n esitys keräsi paljon kiitosta.

- 7.3 Vuosijuhlaedustukset
 - 7.3.1 Ei uusia kutsuja.
- 7.4 Raatipaita
 - 7.4.1 Simola ilmoitti, että raatipaidat ovat saapuneet. Tilauksessa oli tapahtunut virhe, minkä johdosta Karlqvistin paita oli saapunut Tanskasen nimellä. Uusi paita Karlqvistille on tilattu ja se ehtinee KP:lle. Yli-Juuti kiitti Simolaa raatipaitojen hoitamisesta.
- 7.5 Töpsy
 - 7.5.1 Yli-Juuti kysyi, jos Töpsylle alettaisiin keräämään huoltojoukkoja sosiaalisen median kautta kasaamalla jonkinlainen tiimi Töpsyn ympärille. Raatilaiset kannattivat ehdotusta.
- 7.6 Raadin virkistys
 - 7.6.1 Yli-Juuti tekee doodlen maaliskuussa pidettävää raadin virkistystä varten.
- 7.7 Kehityskeskustelut
 - 7.7.1 Sovittiin, että kehityskeskustelu-lomake tulee olla täytettynä KP:n jälkeen, 11.3. Tapaamisten sopimisia varten tehdään myös Doodle.
- 7.8 Varastojen siisteys/inventaario
 - 7.8.1 Yli-Juuti huomautti, että varastoexceliä tulee päivittää aina muutosten tekemisen yhteydessä. Yli-Juuti oli lisäksi sitä mieltä, että varastojen suursiivoukselle ei ollut vielä tarvetta. Raati oli samaa mieltä.
- 7.9 Kummiluokka
 - 7.9.1 Käytiin keskustelua Finnisol ry:ltä saadusta kummiluokkasähköpostista. Sovittiin, että pyydetään Vartevaa ottamaan yhteyttä yritykseen.
- 8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
 - 8.1 Suunnitellut tapahtumat
 - 8.1.1 SAT suunnittelee järjestävänsä Sushi ja Sake -illan 29.2, luistelutapahtuman 3.3., Lautapeli-illan 14.3. sekä ENG-sitsit 21.3. Tanskanen kertoi, että ennen vuosijuhlaviikkoa on lisäksi Cocktails & Cicapo – ilta 29.3.
- 9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA
 - 9.1 Ei esille tulleita asioita.
- 10. OPINTOTOIMIKUNTA
 - 10.1 ENG master programmes steering group's meeting
 - 10.1.1 Bäckström kertoi tapaamisesta. Kokouksessa oltiin keskusteltu mm. geoinfopääaineen vähäisestä suosiosta ja uudistuvista Into-sivuista.
 - 10.2 Tekniikan edistämistätiön hyvä opettaja – palkinto
 - 10.2.1 Bäckström kertoi kirjoittaneensa tekstin Tuomas Paloposkesta. Sovittiin, että kyseinen teksti laitetaan eteenpäin.
- 11. FUKSITOIMIKUNTA
 - 11.1 Fuksien kuulumiset
 - 11.1.1 Simolan mukaan fukseille kuuluu pääasiassa hyvää.
 - 11.2 ISO-rekry ja haastattelut
 - 11.2.1 Simolan mukaan ISO-rekry edistyy hyvin ja että noin puolia hakijoista on haastateltu. Yli-Juuti kysyi haastattelujen tarkoitusta. Simolan mukaan haastattelujen tarkoituksena on ollut tutustua hakijoihin, ja tähän asti hakijat ovat vaikuttaneet hyviltä. Henri Hakala ja Simola pyrkivät saamaan haastattelut tehtyä tämän viikon loppuun mennessä. Simola toi myös esille fuksien antamat kehitysideat, joissa esille oli noussut mm. isojen läsnäolo orientaatioviikolla. Simolan mukaan fuksi/ISO-toimintaa kehitetään palautteen pohjalta ensi syksyä varten.

- 11.3 Orientaatioviikon aikataulu
11.3.1 Simola kertoi tänään pidetystä palaverista, jossa orientaatioviikon aikataulua oli käyty läpi. Simola kertoi tarvitsevansa raadin apua orientaatioviikon tapahtumissa.
12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
12.1 Ei esille tulleita asioita.
13. RUUTISET-TOIMIKUNTA
13.1 Ei esille tulleita asioita.
14. EXCURSIOTOIMIKUNTA
14.1 Ei esille tulleita asioita.
15. RAHA-ASIAT
15.1 Laskujen hyväksyminen
15.1.1 **Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat korvaustositteet.**
16. TIEDOTUS
16.1 Viestintäverkoston kokous 27.2.
16.1.1 Ahti kertoi viestintäverkoston kokouksesta. Kokouksessa oltiin käsitelty mm. Inton uudistumista, sivuainemessuja sekä yhteishakua.
17. AYY JA ITY
17.1 Ei esille tulleita asioita.
18. MAIK JA AA-KERHOT
18.1 Ei esille tulleita asioita.
19. RIL JA TEK
19.1 Ei esille tulleita asioita.
20. M.E.T.A
20.1 Ei esille tulleita asioita.
21. SEURAAVA KOKOUS
21.1 Sovittiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi Kotimaan Pitkä -excursio.
22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
22.1 Yli-Juuti päätti kokouksen ajassa 17.11

VAKUUDEKSI

Silja Yli-Juuti
Puheenjohtaja

Atte Ahti
Kirjuri-tiedottaja